
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 23. maj 2023
Lærerværelset kl. 18.30 - 21.00

Tilstede: Artur Strykjak, Karsten Borberg Heuckendorff, Tina Andersen, Anja Grøn Witting,
Thomas Nymann Finnerup

Afbud: Maria Søgaard Thomsen, Martin Knudsen, Søren Bøgelund Nielsen

Referent: Anja Grøn Witting

Emner

Betaling for rengøring samt status på rengøring
Indtægt og udgift til rengøring stemmer ikke overens og genererer et underskud på 30.000
pr år. Derfor er der behov for justering for at balancere budgettet. Forældrebetaling for
rengøring stiger fra 1800 til 2400 kr pr år og betaling ændres til kvartalsbetaling.
Der er stadig mulighed for, at forældre selv kan gøre område på skolen rent én gang pr mdr.
- som man plejer.

Der er gjort status med nuværende rengøringspersonale ift. standard for rengøring og
tidsforbrug. Området begrænses til skole med 4 timer pr. uge. Artur kontakter bogholder og
tjekker op på om der betales den korrekte timeløn.

Der ansættes nyt rengøringspersonale til Børnehuset.

Der udarbejdes en specificeret plan for rengøring til personale, som også kan bruge som
huskeliste til forældre, der gør rent.

Artur og Tania lægger en plan for forældre-rengøring. Koordineres gerne til at være i samme
weekend for at styrke fællesskabet og gøre koordinering med nuværende
rengøringspersonale lettere.

Budget status
Vi taler om justering ift. børnetal efter sommerferien for at sikre likviditet. Vi fastholder to
skemaer og opdeling af børnegruppen i to. Artur og Karsten skemaplanlægger og beskriver
fagene, som også lægges på hjemmesiden.

PR - støtteforeningen
Støtteforeningen har godt gang i forskellige aktiviteter og indkøb. Der er bl.a. købt
facadeskilt til skolen, tæppe til læserum, banner til krydset og hegn til børnehuset.



Støtteforeningen har også fokus på rekruttering. Der er lavet en pamflet til print og uddeling.
Sendes til Artur som printer. Tanken er at stå på opsamlingsrute og reklamere samt uddele
pamflet.

Der er ligeledes købt beachflag og hoodies og der er købt gaver fra cykelløbet til
børnehuset.

Støtteforeningen påtænker at købe lille gave med logo, som gives til børnene, når vi er på
besøg i legestuer med henblik på reklamering og rekruttering.

Personfølsom data
Vi drøfter regler for makulering af personfølsom data. Dette bliver et løbende punkt.

Status i bestyrelsen
Drøftelse af arbejdsbyrde ift. familieliv og arbejdsliv.

Årsrapport
Vi drøfter arbejdsprocessen for årsrapporten og godkendelse af regnskab, hvor der var
meget kort deadline fra rapporten blev sendt fra revisorfirma til os, og den skulle være
godkendt af alle bestyrelsesmedlemmer samme dag. Manglende godkendelse kunne få
betydning for vores tilskud og likviditet.

Økonomiudvalget i bestyrelsen har haft løbende kontakt til bank, bogholder og revisor for at
indgive relevante oplysninger og mener at have overholdt deadlines i processen.
Artur vil undersøge muligheder ift. revisor, så vi kan undgå samme udfordring næste år.
Selv vil vi være opmærksom på, at budgettet bliver gennemgået med alle
bestyrelsesmedlemmer inden godkendelse af årsrapporten.

Eventuelt
1. Artur har kontakt til FDF i Klarup ift. satellit-lokalitet til fritter om morgenen og

eftermiddagen. Afventer at FDF vender tilbage. Satellit.

2. Kort drøftelse af muligheden for særskilte CVR numre til skole og BH. Ingen
beslutning er taget.

3. Fokus den næste tid ift. økonomi
a. Før 5. sep: rekruttering til skole. 5. sep. tælles antallet af børn og det årlige

tilskud beregnes herudfra.
b. Efter 5. sep: rekruttering til børnehuset. Tilskud til børn i børnehave og

vuggestue gives løbende.

4. Ændringer i Friskolen og Naturbørnehusets vedtægter blev godkendt til
ekstraordinær generalforsamling. Tina laver udkast og Artur sender til
friskoleforeningen.



5. Ønske om at lukkedage fx 5. juni lægges i skolens kalender på hjemmesiden. Tina
lægger ind.

6. Nye datoer for bestyrelsesmøder efter sommerferien
Fremmøde:
Tirsdag d. 8. og 22. august
Onsdag d. 20. september
Onsdag d. 25. oktober
Onsdag d. 15. november
Onsdag d. 13. december
Alle dage kl 18.30 - 21.00

Næste møde
D. 13. juni kl. 18.30
Vi aftaler, at der oprettes et dokument med dagsorden, hvor vi løbende kan skrive punkter
på. Enten egne punkter eller emner modtaget fra forældre/personale.
Vi vil drøfte fordeling af opgaver og rekruttering.


